
Waalre, 12 mei 2016 
 
College van B & W, 
Laan van Diepenvoorde 32, 
Postbus 10.000 
5580 GA Waalre 
 
Betreft: oordeelsvormende raadsbijeenkomst, d.d 12 mei 2016 
 
Geacht College , raadsleden en verdere aanwezigen, 
 
Mijn naam is Marieke Hoogland 
 
Allereerst wil ik het college van B &W bedanken voor de mogelijkheid, 
middels het inspreekrecht onze bezorgdheid te kunnen uiten, naar aanleiding 
van het voorgenomen raadsbesluit voor het oprichten van een AZC met 
maximaal 300 personen op het voormalig honkbalveld op Sportpark Waalre 
 
1. Bedenkingen en bezorgdheden: 

• De afspraken en afstemming in de regio Brainport houden voor de 
gemeente Waalre dit jaar in: 44 statushouders huisvesten en daarnaast 
67 asielzoekers onderdak te verlenen.  
Het college heeft nu echter het standpunt ingenomen om indien nodig 
en gewenst een opvang voor maximaal 300 personen te kunnen 
realiseren, waardoor de Waalrese verplichting vervalt inzake 
huisvesting van statushouders.  
Deze voorgenomen keuze voor het oprichten van een AZC is naar onze 
mening tot dusver niet op een passende manier  gecommuniceerd door 
de gemeente  en dit geeft het gevoel dat wij als bewoners van de wijk 
niet of onvoldoende gehoord  en/of betrokken zijn bij het proces. De 
informatiebrief van afgelopen dinsdag 10 mei getuigt hiervan, omdat 
slechts 1 rechtstreekse brief, huis aan huis verspreidt is, terwijl het 
besluit over de voorgenomen locatie op het voormalig honkbalveld al 
genomen is, ervaren wij niet als positief en zeker niet volgens de 
normale geldende regels.   
Ook jammer dat er slechts 1 dag de mogelijkheid bestond om je aan te 
melden om aanwezig te zijn bij deze oordeelsvormende 
raadsbijeenkomst. Een paar bewoners hebben deze brief zelfs niet in 
de bus gekregen! Het lijkt nu of de gemeente gewoon haar standpunt 
wil doordrukken. 
 
2. Alternatieven voor een grootschalig AZC 
Natuurlijk zijn wij ons bewust dat onze gemeente, zo ook onze wijk zijn 
steentje moet bijdragen aan het vluchtelingenprobleem. 



• Verdeling van extra statushouders over het dorp is naar onze mening 
een meer humane manier om bij te dragen aan het 
vluchtelingenprobleem en hierbij zou er echt sprake zijn van integratie 
,waarvan u spreekt in uw informatiebrief d.d. 10 mei, die dus  niet geldt, 
als er een AZC komt, waarvan de mensen hier slechts wachten op een 
verblijfsvergunning en huisvesting elders en dus niet integreren. 

• Ook een mogelijkheid om leegstaande panden in te richten als 
woonruimte kan worden overwogen. De eigenaren van leegstaande 
kantoorpanden zijn eventueel bereidt om dit aan te bieden, maar dan 
moet er wel een verzoek door de gemeente worden gedaan, dit is bij 
navraag niet gedaan!!! Dit zou voor de vluchtelingen zelf veel beter zijn, 
dan te zitten wachten op een verblijfsstatus met 300 personen in een 
AZC!! 

• Het minimum voor het oprichten van een AZC is 300 personen, deze 
AZC valt dus totaal onder de verantwoordelijkheid van het COA, zo ook 
alle kosten die gemaakt moeten worden voor deze 300 personen, huur, 
levensonderhoud, onderwijs ed. 
De gemeente gaat de locatie verhuren aan de COA en heeft derving en 
derhalve geen bemoeienis!!! 

• Het COA heeft op 24 februari aangegeven ook kleinere opvanglocaties 
toe te staan, dit zou een bijdrage leveren aan de leefbaarheid en de 
veiligheid van asielzoekers in een AZC. Nog een voordeel is dat 
kleinschalige opvang ook kan rekenen op een breder draagvlak. 

 
Belangrijkste OPROEP aan de gemeente, meer zorgvuldig nadenken 
over de mogelijke alternatieven van een grootschalig AZC in Waalre!!!! 
 
3. Locatie voormalig honkbalveld: 

• In uw informatiebrief van 10 mei j.l schrijft u dat de uiteindelijke 
voorkeur van het COA het voormalig honkbalveld is.  

• Is deze keuze nu aan de gemeente of is het COA degene die beslist 
heeft??? 

• U schrijft dat het goedkoper is een COA te realiseren op bovenstaande 
locatie, maar deze kosten worden toch door het COA betaald? 

• Is een dergelijke grote AZC wel wenselijk op deze locatie,zeker als men 
bedenkt dat er twee begraafplaatsen in de directe omgeving liggen, 
waar de nabestaanden rustig het graf moeten kunnen bezoeken van 
hun dierbaren? 

• Wat is de verantwoordelijkheid van de gemeente als blijkt dat de 
verkoop van onroerend goed bemoeilijkt wordt en/of de waarde hiervan 
daalt???  

• Welke maatregelen neemt de gemeente op het gebied van veiligheid, 
zeker nu er een belangrijke toename van mensen ontstaat op een toch 
al drukbezochte locatie? (Hierbij doelen wij op de drukte rondom de 



sportvelden, tennisclub, basisschool, voetbalkooi, JOP (jongeren 
opvangplaats) en kinderdagverblijf). 

 
Volgens onze mening zou het de gemeente sieren om wel statushouders 
te willen en kunnen huisvesten, dat zou  
echt getuigen van onze humanitaire plicht om vluchtelingen een veilige 
plek te bieden in onze gemeenschap en de mogelijkheid te bieden om 
echt te integreren en (veer)kracht in te zetten en toename van mensen te 
verdelen over onze gehele gemeente. 
 
P/o: namens bezorgde buurtgenoten. 
 
M.L.C. Hoogland 
Elshouter 9, 
5581SB Waalre 
06-22989711 
 
 
 


